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在线阅读本书

Lawrence's reputation as a novelist has often meant that his achievements in poetry
have failed to receive the recognition they deserve. This edition brings together, in a
form he himself sanctioned, his Collected Poems of 1928, the unexpurgated version of
Pansies, and Nettles, adding to these volumes the contents of the two notebooks in
which he was still writing poetry when he died in 1930. It therefore allows the reader to
trace the development of Lawrence as a poet and appreciate the remarkable
originality and distinctiveness of his achievement. Not all the poems reprinted here are
masterpieces but there is more than enough quality to confirm Lawrence's status as
one of the greatest English writers of the twentieth century.
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评论

没有这本书我真的不知道该怎么办了。感谢wordsworth，虽然书有点小贵。
劳伦斯的诗，所有的unrhymed verse我都想称之为prose poem。除了ship of death,
Last
poems中的shadow是我最喜欢的作品之一。可以说是20世纪英国诗坛的登峰造极之作
，读罢有种雨后清新般的感动。man of
tyre的画面感也极强，让我迅速联想到了毕加索蓝色时期的作品。有时间再好好念念。

-----------------------------
抑郁症初发

-----------------------------
The copy I own is an earlier edition, of the same ISBN number, but titled as The Works
of D.H.Lawrence. His poems are sensual and full of energy.-p.s.I have got the new
edition, completely complete, 704 pages.

-----------------------------
Lawrence绝对是被低估的诗人，像样的相关研究好像只有Bethan
Jones，剩下的都是用诗来解释其思想和小说了。是因为这家伙虽然写的东西放在当时
大胆得令人瞠目（却没有小说大胆），但现在的人又找不到期待的距离感么。。。不过
话说回来虽然是好诗人但此人的三观我绝对认同不了啊。。。

-----------------------------
八星八箭！

-----------------------------
the man who wrote porngraphic plot as a luncheon to exert

-----------------------------
想找个之前没读过的诗人 于是找到Lawrence 刚读一点 感觉好像Walt Whitman
翻到前言 他还真是被Whitman影响 另外 Wordsworth这套诗集系列简直拯救世界
而且也很便宜
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